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*Sedința ordinară din 30.05.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 30.05.2025, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  09:10 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară pe 30.05.2025, prin Dispoziția 

Primarului Municipiului nr. 862/23.05.2025, suplimentată conform Dispoziției Primarului 

Municipiului nr. 866/27.05.2025. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și convocați prin 

poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09:10, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației ZOOM. 

Sedința ordinară din 30.05.2025 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările 

ședinței ordinare din 30 mai 2025, constatând că este legal constituită, din 18 consilieri în 

funcție, fiind prezenți 17. Lipsește un consilier local.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Pintilie 

Marius – Nicolae - Primarul Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu – 

Viceprimarul Municipiului Pașcani, doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului 

Pașcani, funcționari publici din aparatul de specialitate al primarului, presa locală. 

         Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Jitaru Irina, Secretarul General 

al Municipiului Pașcani, supune la vot următorul proces verbal al ședinței consiliului local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 17.04.2025 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu  a votat acest proiect de hotărâre din cauza 

conexiunii online deficitare. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line - - - 

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Macovei Vlad Andrei X   

9. Nemțanu Alexandru X   

10. Olariu Costel Sorin X   

11. Pintilie Ciprian X   

12. Pleșcan Monica - Vasilica X   

13. Prodan Ionuț Mihai X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   
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16. Vîrlan Andrei  X   

17. Vîrlan Mihai X   

 

 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul doamnei 

Pleșcan Monica- Vasilica, președinte de ședință.  

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line - - - 

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Macovei Vlad Andrei X   

9. Nemțanu Alexandru X   

10. Olariu Costel Sorin X   

11. Pintilie Ciprian X   

12. Pleșcan Monica - Vasilica X   

13. Prodan Ionuț Mihai X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei  X   

17. Vîrlan Mihai X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

1. Depunerea jurământului doamnei Jipa Oana – consilier local 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă citire Încheierii nr. 

1342/29.04.2025 definitivă prin neapelare, pronunțată în dosarul nr. 3129/866/2025, având ca 

obiect – validare mandat consilier – candidat supleant, conform căreia instanța de judecată a 

admis cererea formulată de Secretarul General al UAT Municipiul Pașcani, județul Iași, în sensul 

că validează mandatul candidatului supleant PNL Jipa Oana în funcțiile de consilier local ai 

Municipiului Pașcani, județul Iași. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, invită pe doamna Jipa 

Oana pentru a depune jurământul, al cărui conținut textual este următorul: 

 „Subsemnatul  (Nume și Prenume) consilier local al Consiliului Local Pașcani, în 

conformitate cu prevederile art. 117 din Ordonanța Guvernului nr. 57/2019 privind aprobarea 

Codului administrativ, cu modificările și completările ulterioare, depun în fața Consiliului Local 

următorul jurământ: 
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„Jur să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună-credință, tot ceea ce stă în 

puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Pașcani. Așa să-mi ajute 

Dumnezeu!”: 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, aduce la cunoștință 

doamnei Jipa Oana, consilier local, reglementările din Legea nr. 161/2003, modificată și 

completată, precum și cele ale OUG nr. 57/2019, referitoare la regimul incompatibilităților și al 

conflictului de interese, precum și obligația aleșilor locali de a depune declarațiile de avere și de 

interese, în termen de 30 de zile. 

Prevederile legale menționate mai sus au fost înmânate, sub semnătură, doamnei 

conslier local, fără ca secretarul să mai dea citire prevederilor legale menționate. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul general al Municipiului Pașcani, precizează că după 

depunerea jurământului a celor doi consilieri locali, la prezenta ședință ordinară sunt în funcție 

19 consilieri locali și sunt prezenți 18 consilieri locali. 

 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție a bugetului de 

venituri și cheltuieli al Municipiului Pașcani pe anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

         Comisia  învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 2 ( 2 voturi abținere) 
Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu  a votat acest proiect de hotărâre din cauza 

conexiunii online deficitare. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line - - - 

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin 
 

 X 

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai   X 
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15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea bugetului de venituri și 

cheltuieli al Spitalului Municipal de Urgență Pașcani și a Listei obiectivelor de investiții 

pentru anul 2025 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

         Comisia  învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, a părăsit ședința ordinară din cauza 

conexiunii online deficitare. 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line - - - 

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: 
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4. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Bugetului integral venituri 

proprii (sursa F) al Municipiului Pașcani pentru anul 2025 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

         Comisia  învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 2 (2 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Coșniță Emilia - Felicia X   

5. Dogaru Tiberiu Vasile X   

6. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

7. Jipa Oana X   

8. Macovei Vlad Andrei X   

9. Nemțanu Alexandru X   

10. Olariu Costel Sorin 
 

 X 

11. Pintilie Ciprian X   

12. Pleșcan Monica - Vasilica X   

13. Prodan Ionuț Mihai X   

14. Rățoi Cristian X   

15. Spiridon Mihaela Iulia X   

16. Vîrlan Andrei    X 

17. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi: 

 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Bugetului local de venituri 

și cheltuieli al Municipiului Pașcani (sursa A) și a Programului obiectivelor de investiții, 

cu finanțare de la bugetul local și alte surse de finanțare pentru anul 2025 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

         Comisia  învățământ – aviz favorabil 
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Domnul Dogaru Tiberiu, consilier local, întreabă care este stadiul creditelor menționate 

ieri în cadrul comisiilor de specialitate. 

Doamna Labonțu Angelica, director economic, răpunde că este vorba de împrumutul de 

trezorărie, în valoare de 11 milioane lei, a cărui scandență este în anul 2026, respectiv despre 

împrumutul contractat cu BCR, a cărui scaedență este tot în anul 2026. Dumneai precizează că 

pentru ambele credite seriviciile de datorie sunt achitate la zi.  

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 2 ( 2 voturi abținere) 
Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu  a votat acest proiect de hotărâre din cauza 

conexiunii online deficitare. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line - - - 

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin 
 

 X 

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei    X 

18. Vîrlan Mihai X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi: 

 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

al Municipiului Pașcani nr. 57/21.03.2025 privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții ale Spitalului Municipal de Urgență Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

         Comisia  învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, precizează că nu va participa la procesul de vot 

al acestui proiect de hotărâre. 



7 
*Sedința ordinară din 30.05.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  
Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, nu  a votat acest proiect de hotărâre din cauza 

conexiunii online deficitare. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line - - - 

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  - - - 

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 

 

7. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și derulării 

procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor – cadru pentru achiziția produselor 

aferente programului și a contractelor/acordurilor – cadru de prestare a serviciilor pentru 

derularea măsurilor educative pentru anul școlar 2025 – 2026 la nivelul Municipiului 

Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

         Comisia  învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, precizează că acest proiect era, în fiecarea 

an, propus pentru asumare/neasumare, dar acum se trece direct la votarea neasumării. 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

aceasta este propunerea domnului primar. 
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Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, menționează că poate se oferea ocazia 

membrilor de la PNL, care erau mereu în opoziție, să își asume. Dumnealui precizează că dacă 

cineva dorește să își asume această chestiune este împiedicat. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că, de peste 

10 ani, așa s-a votat acest proiect de hotărâre. 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 4 (1 vot împotrivă, 3 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru  X  

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai   X 

15. Rățoi Cristian    

16. Spiridon Mihaela Iulia X  X 

17. Vîrlan Andrei    X 

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi: 

 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea articolului 7 al Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 133 din data de 20.06.2022 privind aprobarea 

depunerii proiectului „Actualizare Plan Urbanistic General la nivelul Municipiului 

Pașcani” în cadrul PNRR/Componenta C10 – Fondul Local și a cheltuielilor aferente 

acestui proiect 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 
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Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi: 

 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea pozițiilor având numerele 

de inventar nr. 718 și 723 din Anexa nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 

Pașcani nr. 264 din data de 22.12.2022, prin actualizarea valorii de inventar aferentă 

imobilelor aflate în proprietatea publică a Municipiului Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

         Comisia  învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 
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1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi: 

 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 130 din data de 20.12.2011 privind însușirea 

proprietății private a Municipiului Pașcani, județul Iași, cu modificările și completările 

ulterioare, prin adăugarea numărului de inventar 5332 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   
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10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi: 

 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 53/1999 privind aprobarea domeniului public 

al Municipiului Pașcani, județul Iași, atestat prin Hotărârea nr. 1354/2001, cu modificările 

și completările ulterioare, prin actualizarea datelor privitoare la numărul de inventar 796 

– teren str. Ștefan cel Mare nr. 13, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   
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18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 

 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 80 din data de 09.05.2016 privind aprobarea 
Nomenculatorului stradal al Municipiului Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Macovei Vlad – Andrei, consilier local. Dumnealui întreabă dacă apar modificări care obligă 

unele societăți sau persoane fizice la cheltuieli suplimentare. Dumnealui propune ca eliberarea 

documentelor să fie gratuită și să se stabilească un program prelungit, pentru o anumită 

perioadă de timp, cu scopul evitării aglomerării serviciului de evidență a persoanelor.  

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, răspunde că legea prevede ca 

eliberarea documentelor în această situație să se facă gratuit, respectiv că dacă se va observa 

că serviciul menționat este supraaglomerat, se va găsi o soluție. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Prisecaru Ciprian, arhitect șef, precizează că sunt câteva străzi care se 

modifică, deoarece adresa din buletin nu corespunde cu mențiunile din cartea funciară, în rest, 

se completează numele cu tot ce înseamnă certificate de autorizare, emise din 2016 până în 

prezent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă vor fi 

afectate mai mult de 5% din locuințe. 

Domnul Prisecaru Ciprian, arhitect șef, răspunde că sunt în jur de 20 de solicitări pentru 

aceste programe. 

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, întreabă dacă este gratuit și pentru 

societăți. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că dacă 

inițiativa vine de la unitatea administrativ- teritorială și nu de la societate, înseamnă că primăria 

își asumă aceste modificări. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, întreabă ce fel de cheltuieli are 

în vedere domnul consilier local. 

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, răspunde că are în vedere modificările de 

la registrul comerțului. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, preciează că nu cunoaște 

reglementările de la registul comerțului. 

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, menționează că la registrul comerțului, 

pentru societăți, trebuie plătite modificările. 

Domnul Conache Eduard – Cătălin, consilier local, reliefează că societățile plătesc doar 

dacă își modifică sediul, dar prin proiectul dat se modifică doar adresa. 

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Prisecaru Ciprian, arhitect șef, menționează că nu se modifică proprietatea 

publică, ci se realizează modificările doar pentru baza de date de la serviciul de evidență al 

persoanelor. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

întrebarea domnului consilier local este corectă, deoarece așa cum persoana fizică are o adresă 

în buletin, la fel are și societatea comercială una. 

Domnul Conache Eduard – Cătălin, consilier local, menționează că nu se modifică 

sediul societății, ci doar se completează adresa.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că dacă o 

persoană se duce, de mâine, undeva, cu un certificar de înmatriculare de la firmă, iar acesta nu 

mai corespunde pe adresă, se poate naște o problemă. 

Se vorbște concomitent. 

Domnul Prisecaru Ciprian, arhitect șef, menționează că problema a apărut deoarece  

cartea funciară nu corespundea cu adresa din buletin, nefiind nicio solicitare de la societăți.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard – Cătălin, consilier local, menționează că nu este o chestiune 

de natura înregistrării obligatorii și care nu presupune nicio cheltuială. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei, consilier local, întreabă dacă se poate face cerere la 

primărie în cazul în care există o cheltuială. 

Domnul Conache Eduard – Cătălin, consilier local, întreabă cât este taxa. 

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, precizează că întreabă pentru toți ceilalți. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu poate 

oferi acum un răspuns la această problemă, dar va căuta o soluție și va oferi un răspuns. 

 Domnul Olariu Sorin - Costel, consilier local, menționează că au mai fost astfel de 

modificări și nu au existat probleme. 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   
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15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 

 

13. Proiect de hotărâre privind însușirea în proprietatea publică a Municipiului 
Pașcani a terenului donat de către Societatea Dedeman, în suprafață de 918 mp, situat în 
Municipiul Pașcani, județul Iași, str. Grădiniței nr. 11, identificat prin numărul cadastral 
69760, având numărul de inventar 5334 și valoarea de 120.342,45 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi: 
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14. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitație publică a spațiilor comerciale 
disponibile, proprietate publică a Municipiului Pașcani, situate în Hala C2 din Piața Vale, 
str. Ceferiștilor nr. 4 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz nefavorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

Domnul Bodoașcă Mihai – Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că a 

verificat afirmațiile referitoare la autorizația de constuire ale domnului consilier local, Olariu Sorin 

– Costel, și a constat  că acesta a avut dreptate, ca urmare a acestui fapt, dumnealui formulează 

un amendament. În acest sens, conținutul textual al amendamentuui este următorul: „La caietul 

de sarcini, la Capitolul – Descrierea suprafețelor valorilor de inventar, se înlocuiește mențiunea 

comerț/ desfacere cu produse alimentare ambalate, desfacere mărfuri nealimentare.” 

Dumnealui menționează că toată clădirea C2 va fi cu mărfuri nealimentare, chiar dacă a încercat 

să creeze posibilitatea de comerț în acest spațiu și pentru cei cu mărfuri alimentare. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, menționează că se poate face comerț cu 

produse alimentare în spațiul menționat, deoarece după ce se termină proiectul Piața Vale, se 

poate modifica autorizația de construire.  

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, supune la vot 

amendamentul.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Amendamentul a fost aprobat 
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Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Macovei Vlad - Andrei, consilier local. Dumnealui înreabă când va avea loc recepția.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că proiectul 

este în procedura de final. Dumnealui menționează că urmează, după realizarea recepției, să 

se depună autorizația la ISU. Dumnealui reliefează că pentru obținerea autorizației este nevoie 

de o nouă documentație la nivel PTPH, pe care primăria trebuie să o facă și să o depună. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, întreabă cine v-a suporta banii pentru această 

autorizație.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că acești bani 

sunt prevăzuți în rectificarea de buget. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă dacă până se obține autorizația 

se poate deschide piața. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu, 

aceasta nu se va putea pune în funcționare. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că se 

vor face licitații. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă dacă este prevăzut un termen. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că dacă ar 

avea un proiectant care să facă documentația într-o săptămână/două, ar depune-o. Dumnealui 

menționează că de luni vor începe procedurile de achiziție pentru documentație. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, întreabă dacă la recepție pot participa membri ai  

Consiliului Local. 

 Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că în 

postura de observatori, pe baza unei invitații, da, pot participa și consilierii locali. Dumnealui 

precizează că legea stipulează clar cine face parte din comisia de recepție. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că dacă 

domnul consilier local dorește să i se trimită o notificare cu data și ora realizării recepției, va 

primi una. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă dacă documentația pentru ISU 

poate fi începută după ce se fac toate recepțiile. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu 

neapărat, deoarece există proiectul tehnic. Dumnealui precizează că proiectantului îi va fi pus 

la dispoziție proiectul tehnic și avizul vechi. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă de ce nu s-a făcut din luna 

ianuarie dacă se cunoșteau aceste chestiuni. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu s-a 

făcut, deoarece până în prezent, colegii din primărie nu au știut acest lucru. Dumnealui 

menționează că nu i-a spus nimeni că nu au pus în caietul de sarcini, atunci când au achiziționat 

proiectările, și documentația pentru autorizația ISU. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

relifează că a sunat personal la ISU, iar aceștia i-au spus că trebuie încă o documentație. 

Dumnealui menționează că trebuie să se recunoască faptul că nu sunt perfecți și învață din 

greșeli. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, precizează că aceeași problemă a fost și la 

proiectul cu grădinița, deci, se cunoștea că este nevoie de această documentație. Dumnealui 

are rugămintea să fie prevăzută în suma alocată inclusiv documnetația de după. 
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Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, menționează că 

ar fi ideal ca atunci când va fi scoasă la licitație proiectarea pentru un obiectiv de investiții să fie 

trecut, pe lângă aviz, și obținerea documentației  ISU.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, precizează că își menține opinia prin care 

afirma că administrația locală a cunoscut această situație și au întârziat foarte mult această 

chestiune. Dumnealui menționează că, în momentul de față, sunt comercianți care nu vor putea 

să-și desfășoare activitatea. Totodată, dumnealui întreabă de ce nu se poate da drumul la flux, 

deoarece la Școala Gimnazială Nr. 3 este o chestiune similară, nu există autorizație, dar se 

desfășoară activitatea. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă ce se întâmplă dacă durează un 

an până se obține autorizația. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că poate 

obținerea autorizației nu va dura un an, ci câteva săptămâni. Dumnealui menționează că era 

ideal ca în anul 2020, atunci când s-a făcut achiziția de proiectare și execuție pentru piața din 

vale, să fi fost trecut acest lucru, fapt care ar fi determinat ca în prezent să fie și documentația 

în regulă. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, întreabă de ce nu  s-a făcut acest lucru 

atunci. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

deocamdată dumnealui a corectat situația, nu alții.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, întreabă cum vor pune comerciații marfa în 

frigiderele mari achiziționate. 

Domnul Grigoriu Mihai – Gabriel, consilier local, precizează că a lecturat proiectul și a 

observat că s-au făcut solicitări pentru modificări, dar acestea nu s-au operat, a rămas proiectul 

vechi. Dumnealui opiniază că domnul primar și-a asumat situația. Dumnealui menționează că 

domnul consilier local a frunzărit proiectul.  

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, menționează că domnul primar și-a asumat 

problema dând vina pe funcționarii din primărie. 

 Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că dumnealui 

nu poate face caietul de sarcini, ci aceste atribuții le revin funcționarilor din primărie, care 

lucrează cum pot, unii fiind mai buni, alții mai puțin buni. Dumnealui reliefează că chestiunea cu 

documentația a aflat-o interesându-se personal. Totodată, dumnealui menționează că nu au 

mai fost recepții pentru astfel de obiective în municipiul Pașcani. 

Domnul Prodan Ionuț – Mihai, consilier local, precizează că nu a frunzărit proiectul, 

cunoaște despre ce este vorba. Dumnealui afirmă că domnul consilier local este cel care a 

frunzărit proiectul, deoarece hala nouă este modificată în totalitate, față de proiectul autorizat. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Macovei Vlad – Andrei, consilier local, precizează că dacă la Școala Gimnazială 

Nr. 3 se poate desfășura activitatea, de ce nu se poate găsi o soluție și pentru piața vale. 

Dumnealui precizează că ar trebui să se încerce găsirea unei soluții pentru funcționarea pieței 

din vale. 



18 
*Sedința ordinară din 30.05.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că este de 

acord să sune împreună cu domnul consilier local la ISU, să vadă ce le spune aceștia, dacă 

există o soluție legală. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, precizează că cei de la ISU nu vor spune niciodată 

că este legal așa ceva, iar cei care dau drumul la funcționare, trebuie să își asume. 

Doamna Pleșcan Monica – Vasilica, președinte de ședință, menționează că la Școala 

Nr. 3 doamna director și- a asumat toate consecințele. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că 

modificările importante la ISU s-au făcut în 2022. Dumnealui precizează că nu contează dacă 

în fizic sunt aceleași dotări, documentațiile depuse trebuie să fie mai detaliate. În același timp, 

domnul primar menționeză că dacă există un aviz din 2022 și a fost pus în funcțiune obiectivul, 

când se reface documentația, aceasta trebuie realizată ca și cum ar fi după anul 2022. 

Dumnealui specifică că existența avizului constitue un avantaj. 

Domnul Abdalla Bashir, consilier local, precizează că nimeni nu știe totul, trebuie să 

învățam. Dumnealui întreabă de ce nu s-au ridicat aceste probleme de-a lungul timpului, când 

au mai existat discuții despre acest proiect. 

Domnul Vîrlan Mihai, consilier local, răspunde că aceste probleme nu erau cunocute. 

Domnul Abdalla Bashir, consilier local, precizează că acum se cunosc, înseamnă că 

acum trebuie să se rezolve. 

Domnul Olariu Sorin - Costel, consilier local, precizeacă că s-a discutat de mai multe ori 

despre acest proiect în Consiliul Local, însă membrii acestui consiliu nu au fost înștiințați 

niciodată de existența unui răspuns de la ISU, în sensul că, dacă primăria a primit refuz pentru 

o documentație, acestora nu le-a fost comunicat. Dumnealui menționează că acestea sunt 

secrete de stat, respectiv că nimeni nu dorește să asculte ce i se comunică. Totodată, 

dumnealui precizează că domnul consilier local a citit proiectul, problema este că nu l-a înțeles. 

Domnul consilier local reliefează că va fi greu de obținut un aviz pentru piață, deoarece s-au 

tăiat multe elemente de siguranță care erau prevăzute de normele ISU. Dumnealui specifică că 

nu înțelege de ce atunci când la un proiect ceva nu este bine este vinovat PSD, dar atunci când 

este bine PNL este considerat responsabil. Domnul consilier local precizează că este bine ca 

declarațiile ar trebui să fie mai rezervate pentru a nu cădea în banca ipocriziei. 

Doamna Pleșcan Monica – Vasilica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Dogaru Tiberiu, consilier local. Dumnealui precizează că prin amendamentul propus de 

domnul viceprimar s-a rezolvat una dintre problemele pieței din zona vale, deoarece exista o 

situație de nemulțumire în rândul comercianților cu privire la desfășurarea concomitentă a  unor 

activități de comerț cu produse diferite. Totodată, dumnealui menționează că acești comercianți 

speră să se găsească cea mai rapidă soluție pentru problema relocării în hală, astfel încât să 

își poată desfășura activitatea în cele mai bune condiții. Dumnealui reliefează că specialiștii din 

primărie trebuie să se documenteze în vederea găsirii unei soluții potrivite pentru această 

problemă.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că ideea de 

a face un culoar din hala C2 cu produse alimentare are la bază dorința de a găsi și pentru cei 

care desfășoară astfel de comerț o soluție. Dumnealui menționează că, din istoric, atunci când 

hala avea ca destinație doar comerț cu produse nealimentare, aceasta era pe jumătate joală, 

deoarece nu era atât de multă cerere pentru acest tip de comerț. Domnul Primar al Municipiul 

Pașcani menționează că autorizația de construire nu permite acest lucru, dar dacă consilierii 
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locali vor dori, vor putea să facă această schimbare. Dumnealui menționează că probabil va fi 

necesar ca bugetul să fie rectificat, pentru a ajuta bugetul pieței.  

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi: 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării circulației pe străzile din Zona 
Deal Municipiul Pașcani, conform Avizului nr. 194 emis de Serviciul Rutier din cadrul 
Inspectoratului General de Poliție Județean Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

Domnul Olariu Sorin - Costel, consilier local, precizează că acest proiect de hotărâre 

este ilegal. Totodată, domnul consilier local menționează că avizul poliției circulației este  

expirat. În acest sens, dumnealui dă citire unei documentații descărcate de pe site-ul Poliției 

București. În acest context, dumnealui menționează că pentru ca restricțiile de circulație să 

poată fi instituite era nevoie ca Hotărârea Consiliului Local să fie adoptată înainte de realizarea 

investiției. Totodată, în vederea susținerii argumentelor, dumnealui că citire prevederilor art. 

349-341 din Codul Penal. În acest sens, dumenalui menționează că pentru a putea fi institută o 
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restricție este nevoie de hotărârea administratorului drumului respectiv, care este Consiliul 

Local. Domnul consilier local precizează că nu va vota acest proiect.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că, în 

perioada 2012-2019, cât timp dumnealui a fost membru în comisia locală de circulație, toate 

deciziile privind regulile de circulație care se luau în Municipiul Pașcani se luau doar cu avizul 

comisiei locale de circulație. Dumnealui precizează că în anul 2019, un reprezentant al poliției 

rutiere, membru în comisia locală de circulație, le-a spus că după ce comisia a luat hotărârea, 

trebuie să obțină aviz de la Serviciul Rutier din Iași. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

menționează că atunci când a apărut problema cu pasajul, s-a descoperit că peste hotărârea 

Comisiei Locale de Circulație, peste avizul de la Serviciul Rutier Iași, trebuie adoptată și 

Hotărârea de Consiliu Local. Dumnealui precizează că va verifica dacă pentru semnele de 

circulație trebuie autorizație de construcție.  

Domnul Abdalla Bașhir, consilier local, precizează că nu înțelege cine a făcut restricțiile 

de circulație pe strada Mihail Kogălniceanu și de ce tocmai pe această stradă.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, specifică că la baza 

acestor restricții au stat solicitările pentru locurile de parcare și existența conflictelor în trafic din 

cauza faptului că sunt doar două benzi de mers și se parca pe fiecare dintre ele. Dumnealui 

precizează că pentru zona vale trebuie să se facă îmbunătățiri. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani menționează că, s-a discutat în Comisia Locală de Circulație ca  pe segmentul de pe 

Mihail Kogălniceanu să se facă dublu sens de mers. Dumnealui reliefează că s- a exită avizul 

de la Serviciul de Rutieră iași, urmează să fie aprobată  hotărârea de Consiliu Local. Domnul 

Primar al Municipiului Pașcani menționează că în următoarea ședință de Consiliu Local se va 

corecta planșa. 

Domnul Olariu Sorin - Costel, consilier local, menționează că aceste lucruri se întâmplă 

din cauza faptului că deciziile sunt luate doar de domnul primar, eventual de specialiștii din 

primărie, dar nu sunt făcute pe baza unui studiu de trafic. Dumnealui precizează că de doi ani 

tot spune că aceste chestiuni sunt ilegale, deoarece nu a existat o Hotărâre de Consiliu Local, 

dar nu a ascultat nimeni. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că poate 

pune pe grupul de WhatsApp avizul pentru segementul de drum de pe strada Mihail 

Kogălniceanu. 

Domnul Olariu Sorin - Costel, consilier local, întreabă care grup. Dumnealui 

menționează că a adresat câteva întrebări la care nu a primit răspuns. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu face 

politică pe acest grup. 

Domnul Olariu Sorin - Costel, consilier local, opiniază că ce se întâmplă în prezent este 

o mare ilegalitate, dar dacă colegii și-o asumă, le urează succes. 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 11 

Împotrivă: 6 (6 voturi abținere) 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, nu a participat la procesul de votare al acestui 

proiect de hotărâre. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   
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2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia 
 

 X 

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei 
 

 X 

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin - - - 

12. Pintilie Ciprian 
 

 X 

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai   X 

15. Rățoi Cristian   X 

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei    X 

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi: 

 

16. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei locale de ordine publică a 
Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, propune din 

partea Partidului Național Liberal, membru al Comisiei locale de ordine publică a Municipiului 

Pașcani, pe domnul Conache Eduard – Cătălin, consilier local. 

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, se autopropune, din partea Partidului 

Social Democrat, ca membru al Comisiei locale de ordine publică a Municipiului Pașcani. 

Domnul Abdalla Bașhir, consilier local, propune din partea Partidului Alianța pentru 

Unirea Românilor, membru al Comisiei locale de ordine publică a Municipiului Pașcani, pe 

domnul Dogaru Tiberiu, consilier local. 

Se ia pauză pentru redactarea buletinelor de vot. – ora: 10:16; 

Ședința se reia. – ora: 10:28. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, precizează că pentru membrii 

Comisiei locale de ordine publică a Municipiului Pașcani, se va vota secret. Dumneaei specifică  

care este modalitatea corectă pentru exprimarea votului secret, respectiv că vor fi considerate 

valabile doar buletinele de vot care vor avea scris „DA” în dreptul persoanelor votate, iar 

buletinele de vot care vor avea și „DA” și „NU” trecut pe buletinul de vot vor fi considerate nule. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, cheamă consilierii locali la vot, 

în ordine alfabetică. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului,  precizează că după exprimarea 

votului, toți membrii nominalizați au primit numărul necesar de voturi pentru a fi membri în 

Comisia locală de ordine publică a Municipiului Pașcani. Totodată, dumneaei relifează că un 
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vot a fost anulat, deoarece unul dintre consilierii locali a marcat cu „X” în dreptul fiecărui membru 

trecut pe buletinul de vot. 

Rezultatul este următorul: 

1. Consilier local - Conache Eduard – Cătălin – 17 voturi; 

2. Consilier local – Macovei Vlad – Andrei – 13 voturi; 

3. Consilier local – Dogaru Tiberiu – Vasile – 16 voturi. 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi: 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului Cadru de Colaborare cu S.C. 
Auto Trans Com S.R.L. în vederea edificării lucrării „Amenajare infrastructură strada 
Camil Petrescu” pe terenul în suprafață de 1.074,10 mp, parte din numărul cadastral 
69797, strada Camil Petrescu, tronson III, proprietate publică a Municipiului Pașcani, 
județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 
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Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi: 

 

18. Proiect de hotărâre privind însușirea în proprietate publică a Municipiului 

Pașcani a terenului DE 174, având categoria de folosință de drum, situat în extravilanul 

Municipiului Pașcani, suburbia Gîștești, jud. Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   



24 
*Sedința ordinară din 30.05.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   

11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi: 

 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor legate de proiect 

și actualizarea indicatorilor tehnico- economici pentru obiectivul de investiții: Reabilitare și 

eficientizare energetică „Grădinița cu Program Prelungit nr. 3” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia juridică – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia urbansim – aviz favorabil 

Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. Abdalla Bashir X   

2. Bodoașcă Mihai - Claudiu X   

3. Conache Eduard - Cătălin X   

4. Constantinescu Petronica – on-line X   

5. Coșniță Emilia - Felicia X   

6. Dogaru Tiberiu Vasile X   

7. Grigoriu Mihai - Gabriel X   

8. Jipa Oana X   

9. Macovei Vlad Andrei X   

10. Nemțanu Alexandru X   
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11. Olariu Costel Sorin X   

12. Pintilie Ciprian X   

13. Pleșcan Monica - Vasilica X   

14. Prodan Ionuț Mihai X   

15. Rățoi Cristian X   

16. Spiridon Mihaela Iulia X   

17. Vîrlan Andrei  X   

18. Vîrlan Mihai X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la capitolul Diverse: 

 

S-au înscris la Capitolul Diverse următorii: domnul Pintilie Marius – Nicolae, Primarul 

Municipiului Pașcani; domnul Macovei Vlad – Andrei; domnul Prodan Ionuț- Mihai; domnul 

Vîrlan Mihai; domnul Nemțanu Alexandru; domnul Olariu Sorin – Costel; domnul Abdalla Bashir; 

domnul Bodoașcă Mihai -Claudiu; doamna Coșniță Emilia – Felicia. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, îi informează pe membrii 

Consiliului Local că începând cu ziua de marți a săptămânii viitoare va fi în concediu de odihnă.  

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, precizează că va organiza un eveniment 

special pe data de 01.06.2025 pe terenul de sport al Școlii Gimnaziale „Iordache Cantacuzino” 

Pașcani. În acest context, dumnealui invită cetățenii municipiului să participe la  acesta. 

Totodată, dumnealui specifică că a primit notificare de la ApaVital prin care aceștia comunică 

că nu se obligă să deconteze cei 30% din factură, argumentând că ei nu sunt obligați să ofere 

decontările până nu se stabilește cine este responsabil de avarii.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că aceasta 

este părea dumnealor. Domnul Primar al Municipiului Pașcani opiniază că aceștia greșesc. 

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, întreabă dacă nu ar trebui ca dumnealor să 

facă presiuni asupra celor de la ApaVital, pentru acordarea celor 30%, deoarece utilizatorii nu 

ar trebui să știe exact cine este vinovat. Dumnealui precizează că utilizatorii trebuie să 

beneficieze de această reducere în baza contractuui încheiat între unitatea administrativ- 

teritorială și societatea ApaVital, ulterior cei din urmă se pot îndrepta cu o acțiune împotriva altui 

vinovat, dacă există altul în afară de ei.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, opiniază că logica 

domnului consilier local este corectă. Dumnealui precizează că o parte dintre cetățenii orașului 

deja au cerut o reducere la factură. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că 

această reducere poate fi cerută de primărie în calitate de consumator sau poate fi cerută în 

calitate de reprezentantă a cetățenilor municipiului. Dumnealui opiniază că dacă va avea loc un 

proces pentru stabilirea acordării sau nu a reducerii de 30%, lămurirea acestuia se va face 

printr-o suspendare, analizându-se celălalt proces, iar în funcție de cauza stabilită se va clarifica 

și situația chestiunii cu cei 30%. Domnul Primar al Municipiului Pașcani menționează că și-a 

exprimat punctul de vedere în ARSACIS și ceilalți primari, din județul Iași, au înțeles și au 

aprobat mandatarea societății ApaVital pentru a începe un proces în vederea recuperării de 

cheltuieli de la cei care se ocupă de lucrarea autostrăzii. Totodată, dumnealui precizează că 

vor fi multe lucrări și unitățile administrative – teritoriale trebuie să își apere interesele pentru a 

evita repetarea unor astfel de situații. 

Domnul Macovei Vlad -Andrei, consilier local, întreabă dacă se poate organiza, în luna 

iulie/august, un spectacol mai simplu, al căror costuri să fie mai reduse. 
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Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că a 

discutat cu cei de la Ateneul Național din Iași să vină cu orchestra pentru a oferi un spectacol 

cetățenilor cu ocazia sărbătoririi zilei municipiului, spectacolul ar costa în jur de 50 mii  lei, dar 

există o problemă, aceasta a apărut din cauza faptului că pentru desfășurarea activității, aceștia 

au nevoie de scenă profesională, al cărui cost este de aproximativ 50 mii lei. Dumnealui 

reliefează că nu sunt suficienți bani disponibili de alocat pentru această activitate. 

Domnul Conache Eduard - Cătălin, consilier local, opiniază că ar putea fi angrenate 

instituțiile de cultură pentru desfășurarea unui program artistic, cu cheltuieli minime. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că  își 

dorește să aibă loc o astfel de activitate, dar pentru aceasta este necesar să se facă rost de 

peste 100 mii de lei.  

Domnul Macovei Vlad - Andrei, consilier local, precizează că pe strada Gării, visavi de 

depou, a fost emis permis de intervenție pe data de 30.04.2025, în cuprinsul căruia scrie că 

termenul de refacere la starea inițială  este de trei zile, dar este la fel. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se vor lua 

măsuri. Dumnealui menționează că nici calitatea reparațiilor nu este bună. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani precizează că trebuie găsite soluții, sunt multe probleme care trebuie 

recuperate și din trecut. Dumnealui menționează că va fi trimisă Poliția Locală, vor fi luate toate 

avizele, cel puțin de anul acesta. 

Domnul Prodan Ionuț - Mihai, consilier local, felicită noua colegă pentru depunerea 

jurământului de consilier local. Totodată, dumnealui întreabă dacă lucrările pentru amenajarea 

parcului din zona cofetăriei  Riama s-au oprit. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, 

lucrăările au fost oprite, deoarece constructorul a constatat că avizele primite de la S.C. Delgaz 

Grid S.A. și ApaVital nu corespund cu situația de fapt. Dumnealui menționează că este o 

conductă de gaz și una de apă care trebuie mutate. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

proiectantul a găsit o soluție care constă în actualizarea devizului general. Dumnealui 

menționează că, pentru a putea începe lucrările, constructorul are nevoie ca amplasamentul să 

fie eliberat de sarcini. Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani reliefează că urmează să fie 

începute relocările utilităților.  

Domnul Prodan Ionuț - Mihai, consilier local, întreabă dacă fiecare societate în parte va 

face mutarea acelor conducte. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că sunt 

firme specializate, autorizate. Dumnealui menționează că nu cunoaște dacă constructorul care 

a câștigat licitația poate să facă aceste lucrări, deoarece din cauza faptului că nu s-a cunoscut 

existența acestor conducte, nu i s-a cerut acestuia ca în caietul de sarcini la licitație să aibă 

aceste calificări sau să aducă contractanți. 

Domnul Prodan Ionuț - Mihai, consilier local, precizează că dacă i se vor aloca bani 

suplimentari, constructorul va susbcontracta cu o echipă. 

Domnul Vîrlan Andrei, consilier local, întreabă cum s-au descoperit aceste conducte, 

deoarece nu s-au făcut săpături la fața locului. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că atunci 

când s-a mers la fața locului s-a constatat că acestea sunt acolo unde ar trebui să fie temelia la 
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gard. Dumnealui precizează că cele două societăți au specificat în aviz că există două conducte 

în proximitatea zonei, dar indicau că acestea ar fi pe trotuar. 

Domnul Prodan Ionuț - Mihai, consilier local, întreabă cui aparține culpa că țeava are alt 

traseu decât cel față de cel din planșă. 

Domnul Macovei Vlad - Andrei, consilier local, întreabă dacă relocarea acestor conducte 

se va face pe cheltuiala unității administrativ- teritoriale.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că dacă 

societățile ar fi indicat de la început existența conductelor în zona menționată, relocarea 

acestora tot de către unitatea administrativ- teritorială s-ar fi făcut.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că nu 

se modifica bugetul proiectului, ci se vor muta sume între capitole. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, întreabă cât durează. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că 

durează  trei luni. 

 Domnul Rățoi Cristian, consilier local, întreabă dacă băncile ridicate pot fi relocate 

înapoi. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde că nu 

s-a făcut predarea de amplasament. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se vor 

pune băncile înapoi. 

Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, menționează că trebuie tunsă iarba. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că din cauza 

condițiilor meteo, personalul nu  face față la tăiat.  

Domnul Vîrlan Mihai, consilier local, precizează că aseară a fost întreruptă  furnizarea 

apei în suburbia Lunca, Boșteni, Sodomeni, cu motivația hilară, a creșterii factorului de turbitate. 

Dumnealui menționează că dacă acest factor de turbitate ar fi crescut, furnizarea apei ar fi fost 

întreruptă peste tot, nu doar pe raza teritorială a suburbiilor. Domnul consilier local reliefează 

că societatea ApaVital nu a anunțat oficial întreruperea furnizării apei, ci doar a făcut un anuț 

superficial pe facebook.  Totodată, dumnealui precizează că, în urma ploilor abundente, atât în 

suburbii, cât și în oraș, au apărut gropi care necesită să fie pietruite. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că de luni vor 

începe plombările gropilor prin oraș și suburbii.  

Domnul Vîrlan Mihai, consilier local, întreabă dacă s-ar putea pune piatră concasată. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, propune amplasarea în fața muzeului din 

Pașcani, care va fi la Palatul Cantacuzino, a statuii domnului Constantin Ciopraga, personalitte 

marcantă a municipiului. Dumnealui întreabă dăcă este oportun să fie montată această statuie 

în zona menționată. 

Doamna Coșniță Emilia – Felicia, consilier local, precizează că ideea este foarte bună, 

doar că personalitatea domnului Constantin Ciopraga nu prea este legată de Palatul 

Cantacuzino. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, menționează că ar trebui să se facă o alee cu 

diferite busturi, ale diferitor scriitori. 



28 
*Sedința ordinară din 30.05.2025 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că, 

la proiectele pe fonduri europene, orice amenajare care nu a fost inclusă în proiect, ar conduce 

la modificarea acestuia. Dumnealui menționează că există bustul lui Constantin Ciopraga, iar 

dacă membrii Consiliului Local sunt de acord, acesta ar putea fi mutat pe socul unde a fost 

statuia scriitorului Mihail Sadoveanu. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că a luat 

legătura cu domnul Ilie Bostan și l-a rugat să  ajute cu  stabilirea proporției soclului. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 

cinci ani  de la terminarea proiectului nu se pot face modificări. 

Domnul Rățoi Cristian, consilier local, menționează că nici în timpul efecturării lucrărilor 

nu pot fi făcute modificări. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că prioritar 

este ca Palatul Cantacuzino să fie terminat. 

Doamna Coșniță Emilia – Felicia, consilier local, precizează că în parc se poate face o 

alee a cronicarilor. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se va 

găsi cu siguranță un loc pentru amplasarea statuii menționate în municipiu. 

Domnul Olariu Sorin – Costel, consilier local, precizează că a fost atenționat de mai 

mulți șoferi și cetățeni ai municipiului în legătură cu faptul că un camion cu tonaj de peste 3,5 a 

fost amendat pentru staționarea pe segmentul de drum de pe strada Gării. Dumnealui 

menționează că aceștia au fost sancționați conform Hotărârii de Consiliu Local, însă în codul 

rutier nu este precizat că trebuie să fie respectată această hotărâre atunci când staționezi 

vehiculul. În acest sens, dumnealui menționează că pentru punerea în aplicare a acesteia 

trebuie să fie montate indicatoare. Dumnealui precizează că șoferii sunt obligați să respecte 

semnificația indicatorului rutier, deoarece șoferii din alte loclaități nu pot cunoște reglementările 

locale. Domnul consilier local opiniază că oamenii au fost amendați degeaba.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că sunt 

multe lucruri din urmă care trebuie puse la punct, iar pentru corectarea acestora este nevoie de 

înțelegere. Dumnealui menționează că va discuta despre problema prezentată de domnul 

consilier local, cu cei de la Poliția Locală.  

Domnul Abdalla Bașhir, consilier local,  precizează că a fost sesizat de mai mulți cetățeni 

că pe strada Grădiniței, care se întinde de la sensul giratoriu de la S.C. Dedeman până la 

intersecția cu strada Crinilor, pe timpul nopții nu este lumină, deoarece stâlpii de iluminat sunt 

astupați de copacii care a căror coroană a crescut. 

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se vor 

face toaletări, dar prima dată trebuie să se termine de tuns iarba, deoarece personalul este 

puțin. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Bodoașcă Mihai - Claudiu, Viceprimarul Municipiului Pașcani, invită copii din 

municipiu să participe la programul de activități organizat cu ocazia zilei de 1 iunie. Dumnealui 

prezită o parte din programul de activități organizat în acest scop.  
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Doamna Pleșcan Monica - Vasilica, președinte de ședință, declară șdința ordinară 

închisă și mulțumește tuturor pentru participare. 

 

 

Ședința se încheie la ora 11:11 

 

 

 

 

     PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
 Pleșcan Monica – Vasilica                                                                       Irina Jitaru 
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